

VERSLAG

Betreft : KNVI Bestuursvergadering
Datum : Donderdag 6 juli 2023
Tijd : 19.30 uur start
Plaats : Zoom

Aanwezig : Paul Baak, Thomas Bouman, Wouter Bronsgeest, Tom Dalderup, Rian van Heur, Jitze Vellenga en Sandra de Waart
Afwezig : Eric Kokke

1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda

Wouter opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld.

a) *Verslag vergadering 15 juni 2023*

Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en is hierdoor gereed voor publicatie op de website. Inhoudelijk reageert Rian over de wijziging in haar portefeuille. Zij wenst dat hier later nog over gesproken wordt wat dit inhoudelijk betekent. Dit wordt na de zomer opgepakt. Tom reageert inhoudelijk over een punt welke hij gezamenlijk met Claudia op zou pakken. Claudia heeft hierover een email gestuurd en zal dit nog steeds gezamenlijk met Tom oppakken.

b) *Verslag vergadering 11 mei 2023*

Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en is hierdoor gereed voor publicatie op de website.

c) *Actielijst*

- 23/21 "Uitwerken bijdrage KNVI aan CTRT en link bibliotheek plaatsen op KNVI site".
Wouter heeft de link opgevraagd en de bijdrage uitgewerkt. – Loopt nog
- 23/20 Overleg voortgang website inplannen. Er is een datumvoorstel gedaan - Afgerond
- 23/19 Samenvatting overleg RvA en Fellows aanvullen en delen met aanwezigen - Afgerond
- 23/18 Bericht naar de bestuurders over de programmering van het KNVI event - Afgerond
- 23/17 Navragen jaarverslag 2022 OD - Afgerond
- 23/16 Marketing ST – Afgerond
- 23/15 Vanaf 1 mei drie maanden lang berichten plaatsen op ASL BiSL LinkedIn company page met lokcampagne naar KNVI pagina – Afgerond
- 23/14 Bepalen of de Young Professionals doelstellingen zijn behaald – afgerond
- 23/13 Begeleiden uitwerken voorstel samenwerking KNVI/CTRT – Afgerond
Nieuwe actie om te formaliseren na de zomer **Actie 23/22 Wouter**
- 23/11 BMI uitnodigen voor vooroverleg – Uitgesteld
- 23/08 Iemand zoeken die stukjes film uit de Super Tuesdays kan knippen – Niet meer nodig
- 23/07 Nieuwe flow maken voor de publicatie van de opnames van Super Tuesdays - Afgerond
- 22/26 Na elk event automatisch 3 vragen ontvangen – Afgevoerd, nemen we mee in website overleg
- 20/40 Voorstel om nieuwsbrief IT-infra te vermarkten (=abonnement voor niet-leden realiseren)
Afgerond
- 20/11 In overleg met de SER over aansluiting bij KNVI - Geadresseerd

d) *Mededelingen*

Zie 'draadje' met aanvullende bijzonderheden onderaan dit verslag toegevoegd.

2. Projecten

a) PE-punten

IPMA komt ook bij de lijst van certificerende organisatie waar Wouter mee gaat praten. De afspraken staan ingepland voor na de zomer. Sandra wil graag weten of deze functie wordt gebruikt door de decentrale bestuurders. Vraag aan het bureau of deze gegevens kunnen worden opgehaald uit de administratie. **Actie 23/23 Bureau**

IFIP wil organisaties accrediteren zodat zij individuen kunnen certificeren. Alle leden van de KNVI kunnen naar de CEPIS website waar zij een certificaat op kunnen halen dat zij een professional zijn. Dit wordt actueel nadat Wouter bij General Assembly van IFIP is geweest, in September. Dit plan is nog in ontwikkeling.

b) Young Professionals

Caroline pakt dit op in samenwerking met Rian. Dit is een half geautomatiseerd proces. Wouter noemt dat we na de zomer de lijst van opleiders moeten beoordelen en deze dan nogmaals benaderen. **Actie 23/24 Wouter/Sandra**

Sandra vraagt hoe het aantal zo hoog kan zijn in vergelijking met de vorige rapportage. Gesproken wordt over de totstandkoming van de aantallen. Afgesproken wordt dat voor de volgende vergadering de financiële balans van dit project wordt opgemaakt. **Actie 23/25 Jitze**

c) ASL-BisL

De afspraken zijn de vorige vergadering gemaakt en lopen nog. Genoemd wordt dat Ivo van Haaren eigenaar is van de LinkedIn pagina. Dit is niet juist, Ivo is geen eigenaar en het is een LinkedIn groep. Het besluit is al eerder genomen dat het batig saldo van ASL BiSL geormerkt is. Gesproken wordt over de benadering van deze groep met als doel ze lid te laten worden van de KNVI. Wouter spreekt Ivo eind augustus over dit onderwerp.

d) Vermarkten nieuwsbrief Ron Onrust

Op dit moment wordt gekeken welke abonnees er geen lid zijn en deze worden in stapjes overgebracht naar een betaald abonnement. In theorie kan dit oktober/november gestart worden en de wens is dat de nieuwsbrief in het nieuwe jaar start als nieuw abonnement. Er zijn leden die afgelopen jaar lid zijn geworden en niet weten dat de nieuwsbrief van Ron Onrust bestaat. In de KNVI nieuwsbrief ook al vermelden dat de countdown gaat starten. **Actie 23/26 Jitze**

Sandra vraagt hoe er reclame gemaakt wordt en wanneer wij hiermee starten. Dit moet na de zomer gebeuren. Thomas stelt voor een kortingscode te geven tijdens het KNVI event als je lid wordt. Thomas vraagt zich af of de € 75,00 voor de nieuwsbrief haalbaar is. Dit is bepaald conform de vakbladen en we verwachten van wel. Het zorgt er ook voor dat het voor iemand aantrekkelijk wordt dat men ook lid wordt van de vereniging. Dit is de propositie van de vereniging. Hier moet serieus aandacht aan gegeven worden. Thomas vraagt als niemand betaald abonnee wordt van de nieuwsbrief of wij deze dan nog laten bestaan? In principe zal deze dan uiteindelijk verdwijnen. Het doel is om 266 mensen lid te laten worden van de nieuwsbrief. Dan zijn de kosten voor de nieuwsbrief betaald.

e) Herstructurering vereniging

Er is een opzet gemaakt. Er is een offerte ontvangen voor de medewerkers functie. Deze functie betekent dat institutionele leden medewerkers kunnen toevoegen. Sandra zal de offerte doornemen en bespreken met Jitze. Het bestuur geeft Sandra mandaat voor de offerte en om het verder uit te werken.

f) *KIA en GO-project samen met publiek denken*

Wouter heeft contact met Ashia over het KIA/GO-project, toegang tot informatie. Wouter zal dit de volgende vergadering toelichten.

3. **KNVI events**

a) *KNVI event 2023*

Er zijn 3 facilitators te weten Tom de Smet van het nationaal Archief, Mathijs van Otegem dir. Universiteitsbibliotheek Utrecht en Carolien Glasbergen.

Al meer dan 70 aanmeldingen. Om 1700 uur moet wij uit de locatie. We starten met een lunch. We blijven binnen het budget. De KB heeft een zaal beschikbaar gesteld. Omdat wij om 1700 uur weg moeten zijn uit het nationaal archief is het nodig om de ALV een uur eerder te laten starten. Dit vindt men geen probleem.

b) *IT-infradag*

In oktober zal er een kleinere aanzet zijn en vervolgens in 2024 een grote bijeenkomst.

c) *Super Tuesdays*

De volgende is in September.

e) *Overige events*

28 september is er een AI-bijeenkomst op Nyenrode. Dit paste binnen het budget.

4. **Bestuurlijke zaken**

a) *Portefeuille verdeling*

Sandra stelt voor om de invulling goed te bekijken. Ook omdat Rian heeft aangegeven meer naar externe relaties te willen wat betekent dat wij iemand nodig hebben voor marketing. Voorstel om na de zomer hiermee te starten. Tijdens de Bartmanssessie zijn de portefeuilles benoemd. Sandra en Wouter zullen deze uitwerken en op de volgende vergadering wordt deze besproken. **Actie 23/27 Sandra en Wouter**

b) *Overzicht ledenontwikkeling*

Er zijn 77 nieuwe leden bijgekomen. Er zijn 153 mensen weggegaan. Dit is normaal voor de periode na de contributierun. We zitten nog steeds in een dalende lijn. HvA meldt 15 nieuwe leden aan.

c) *Ledenaantallen: eraf en erbij sinds vorige bv & output exit script*

Nieuwe leden vanaf 15 juni t/m 4 juli 2023: **7**

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 4 juli 2023: **77**

Opzeggingen leden vanaf 15 juni t/m 4 juli 2023: **17**

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 4 juli 2023: **153**

d) *Interessegroepen en regio's*

Er is een nieuwe bestuurder, John, in regio Noord-Holland.

5. **Community**

a) *Rondje ledenwervingsacties van de afgelopen maand*

Geen verdere input.

6. Financiën

a) *Geen ingekomen stukken; Thomas informeert mondeling*

Thomas meldt dat we de begrotingsgronde anders gaan insteken. Er wordt geen begroting meer aangevraagd. Wil men een event dan kan men een uitvraag doen.

7. Digital skills en permanente educatie

a) *Geen ingekomen stukken*

Geen verdere input.

8. Strategische partners/relaties

a) *Samenwerking Aslander/KNVI, KNVI light*

Wouter heeft geen contact meer gehad met Martijn. Na de zomer zal hij contact opnemen.

b) *BZK (KWIV)*

Wouter heeft na de zomer contact met BZK. Zij hebben belangstelling voor een lidmaatschap bij de KNVI.

9. Marketing & Communicatie

a) *Persbericht/publicaties*

Geen verdere input.

b) *Externe relaties*

Geen verdere input.

c) *Cijfers website & Socials*

Activiteit van bestuurders is fors teruggelopen.

SrVision heeft veel traffic opgeleverd op de site.

Sandra valt het op dat er weinig events op de site staan. Mensen hebben veel moeite om op de site events te melden. Zij hoopt dat dit niet in relatie met elkaar staat. Jitze denkt dat Covid hier de oorzaak van is.

Sandra vindt het bijzonder dat er weinig website bezoek is n.a.v. de clickrate in de nieuwsbrief.

Rian geeft aan dat dit niet helemaal klopt. Zij denkt dat de unieke clicks 192 het getal is waarmee men moet rekenen.

Afgesproken wordt dat in oktober/november de manier van communicatie/marketing nog een keer besproken wordt. **Actie 23/28 Sandra/Jitze**

10. Algemene punten ter besluitvorming

a) *Geen punten*

11. Evaluatie vergadering

a) *Wat ging goed wat kan beter*

Paul nog goed gesprek gehad met KVAN.

Iedereen vond het een prettig overleg. Nuttig, projectrapportage is handig.

Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2023

	Besluit	Datum
23/1	MBO raad digitaal burgerschap voor de week van digitale veiligheid. Zij zoeken personen die scholieren digitale vaardigheden wil bijbrengen. Besloten wordt om dit idee te parkeren tot na de zomer.	13-04-2023
23/2	Het bestuur gaat akkoord met het plan van aanpak Institutionele lidmaatschappen	13-04-2023
23/03	Een in memoriam wordt eerst in het bestuur besproken of dit gepubliceerd wordt.	13-04-2023
23/04	Het bestuur gaat akkoord met de bijdrage die Marijn Plomp vraagt om de ST te hosten.	11-05-2023
23/05	Het bestuur gaat akkoord met de samenwerking met CTRT	15-06-2023

1 reactie



Bronsgeest, W.L. (Wouter) 5 juli 23:46

♥ Like 0 Likes ↻ Reageer

1. Voorstel voor de 4e Docu van Martijn Aslander c.s. ingediend door Jitze bij GO Fonds. Pas in september uitsluitse...

2. Project 'Toegang tot Informatie' waarvoor we fondsen hebben van KIA en GO Fonds bijna van start. Projectvoorstel is er morgen....

3. Maandag 3-7 met de IG International Liaisons gesproken. Verslag volgt. Mooie initiatieven. Vooral voor Online extra werk....

4. 27 juni: Presentatie gehouden op KWIV-middag. En daarmee weer een lead bij BZK opgedaan. Mooi om zo te netwerken.

5. 28 juni: Met redactie AG Connect gesproken en planning tot einde jaar gemaakt. Ook gevraagd naar de thema's voor 2024...